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Fra: jensholst@mail.tele.dk 
Emne: Indtræden i Skolebestyrelsen for Djurslands Skolen 
Dato: 15. januar 2025 kl. 15.49.42 CET 
Til: Aleksander Myrhøj <alekmy@norddjurs.dk>, Jens Kannegaard Lundager 
<jkl@norddjurs.dk>, mrag@norddjurs.dk, Stinne Thorsen Kvorning 
<stkv@norddjurs.dk>, alie@norddjurs.dk, Bente Hedegaard <bh@norddjurs.dk>, 
Morten Friis Heidemann <mohe@norddjurs.dk> 
Cc: Jens Holst <jensholst@mail.tele.dk>, jokr@norddjurs.dk, Kasper Bjerregaard 
<kjb@norddjurs.dk> 
 
 
 
 
 
Hej Alle 
 
 
Vi har netop afholdt møde i Handicaprådet.. 
 
Vi har i rådet af flere omgange talt om og behandlet et stort , stærkt ønske om at 
Handicaprådet kan komme til at indtræde i Skolebestyrelsen for Djurslandsskolen da 
dette er yderst relevant i forhold til Dem Vi repræsentere.. 
 
Handicaprådet ønsker større indsigt i dette tilbud og i den dagligdag disse børn og unge 
oplever, være lyttende og være spørgende. Mærke hvad der sker ude på skolen. 
 
Dette arbejde er også utroligt vigtigt for handicaprådet, Da Vi laver høringssvar til f.eks , 
Budget osv.. Vi er bevidste om hvad Handicaprådets rolle er og bevidste om på hvilket 
niveau Vi skal arbejde og agere på. Dette har Vi haft en længere drøftelse om i 
Handicaprådet.. 
 
Vi har fundet De ressourcer i Handicaprådet der skal til for at kunne mestre at deltage i 
dette for os vigtige arbejde, og det er Mit håb at BogU vil imødekomme dette ønske.. 
Handicaprådet anbefaler at det er alene er i blandt DH Medlemmerne af 
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Handicaprådet der findes en der indtræder i Skolebestyrelsen. Umiddelbart er der lagt 
op til at det er Formanden for Handicaprådet der i så vil indtræde i Skolebestyrelsen.. 
 
Handicaprådet ønsker, at BogU sammen med Handicaprådet ser nærmere på 
nuværende vedtægter, da vi synes det giver god mening at Handicaprådet fremadrettet 
bliver repræsenteret i skolebestyrelsen.  
 
Er der noget i ønsker uddybet er i alle velkommen her.. :-), Ser frem til at høre fra Jer i 
BogU..  
 
 
Hilsen 
 
Jens 
20-435665 
 
 
 
 
 
 
 

 


